
Göteborgs Bridgeftirb wd 202L-22

Protokoll fran Styrelsemöte nr 9

Plats: Bridgens Hus

Tid: Mandagen den 30 maj 2022.

Niirvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Alf Börjesson, Robert Bäck,

Tomas Andgren, Birgitta Lagnell och Sten-Åke Thunberg.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna'

2.Yal av Justerare

Sten-Åke valdes att jåimte ordftiranden justera protokollet.

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars ft)rslag till dagordning med någratillägg godkiindes.

5. Föregående mötes protokoll

Föregående mötesprotokoll godkåindes och lades till handlingama.

6. Rapporter

Allmrint. Distriktsmöte kommer att arangeras av Sveriges Bridgeforbund. Några medlemmar

i styrelsen deltar.

Generationsbridgen ru1lar på.

Trivlingskommittön.

Sten-Åke vill gärna att Askims BK arrangerar ett kval till DM-lag, som de tidigare har giort.

Han foreslog att GBF står ftir anmälningsavgiften på 100 kronor per spelare till SBF.

Styrelsen godkiinde detta. Under dessa fiirutsättningar lovade A1f att verka ftir att denna

tävling blir av och blir välbesökt.

Seniorverlrsamhet. Birgitta har forsökt affartgerademonstration av minibridge i
pensioniirsforeningar, men inte fitt något positivt svar.

Eknnomi. Läget är under kontroll.

Tomas visade en sarnmanställning av kostraderna for Bridgens Hus och intåikterna från dess

hyresgiister, diir också BK lagspelet iir en av dessa. Hyran fran klubbarna bör anpassas så att

det blir ett visst överskott. Tomas fär till uppglft alträknapå detta och meddela styrelsen och

berörda klubbar om resultatet.

Gunnar talar med Bridgeskolan och kafeterian om hyrorna till dessa.

7. Pussel-SM
Kommer att arrangeras i Bridgens Hus 4 jrni.

8. Ligan hösten2022

Gunnar kollar om Björn Sörling vill ta sig an detta. Vi kommer att pröva med lagda brickor,

vilket kommer attfuamgä av kommande inbjudan.



9. Höststart

Lördagen den27 augusti skall vi affarLgeratvå tävlingar - en med silverstatus och en med

brons. En kommiud med Alf, Tomas och Gunnar bildas.

1 0. Hyresftirhandlingar med Platzer

Kontrakt kommer att skrivas for 2023.

1 1. Besök på klubbar utanftlr Bridgens Hus

Några besök har genomftirts och några iir planerade. Några fir göras till hösten.

12. Bidrag till SM-deltagare

GBF betalar startavgiften till deltagare i SM-finaler. Tomas skickar meddelande till berörda

spelare att de skall liimna in ansökan. Eventuella resebidrag fran SBF ftirdelas på dem som
deltar.

13. Brickläggmng till icke anslutra bridgeklubbar
Vi måste prioritera anslutna klubbar och kan dtirftir inte ge någon service till dem, som väljer
att stå utanftir.

14. SISU-möte med anslutnaklubbar
Efter diskussion fick Birgitta i uppgift att kontakta Micke Melander på SBF och be denne att
komma till oss och informera om de möjligheter, som finns fiir GBF och dess klubbar att söka

bidrag fran SISU.

15. Sommarbridge

Gunnar informerar om detta i nästa brev till medlemmarna.

16. Nåista möte

Nåista möte planeras till 11 augusti 11.00.

Gunnar avslutade mötet och tackade de nåirvarande fiir visat intresse.

Efter mötet åts en gemensam lunch på en restaurang i Sisjö Centrum.

Vid protokollet: Justeraq{'
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